
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
四姑娘山 
潔淨藍天，皚皚白雪，並與奇峰異樹、飛瀑流泉、草甸溪流交融成一

幅奇異景觀。 
 
八美墨石公园 
全世界独有的糜棱岩石林，其地质构造被专家学者称之为“中国地
质百慕大”。石林坐落在川西高原, 宽广的草甸, 起伏的雪山, 迷人
的藏寨和石林构成一幅绝妙的风景画. 
 
康定木格措风景区 
川西北最大的高山湖泊，海拔 3700m, 由 6 个景区组成，周围有其
他多个高山湖泊和温泉，原始森林， 草原和雪山景观相互交融。 
 
丹巴甲居藏寨+家访 
中国最美丽的乡村藏寨, 石头藏房一栋栋建在山坡上, 构成一道独具特
色的景观。 
 
新都橋摄影天堂 
沒有突出的標誌性景觀，但沿線卻有 10 餘公里被稱為攝影家走廊。
是川藏線上的一個亮點，新都橋被譽為攝影家的天堂絕不是虛言。 



 

第一天     吉隆坡 ~ 成都                                                                                                       (機上套餐)    
齊集於吉隆坡国际机场, 乘搭客機直飛四川省省会－成都.  由于这是夜卧航班， 请自备必须用品。 
 

第二天     成都 / 都江堰 （1.0 小时）/ 四姑娘山 （3.0 小时）                                  (早/午 50/晚餐 60) 
航班於早上飞抵成都天府国际机场，用过早餐后， 乘游览车前往都江堰， 游览 

【仰天窝熊猫广场】，是 2021 的新地标。由著名荷兰艺术家、大黄鸭之父费洛伦泰因·霍夫曼设计的“特大号”大熊猫自拍艺术品雕塑也在万

人瞩目中惊艳亮相，成为都江堰“城市新地标”。 

打卡【钟书阁】有中國最美書店稱號，還曾獲國際媒體評比為全球十大最美書店之一。镜面的天花板把奇幻效果发挥到了极致，大大小小的拱

形门洞，在地下和顶上玻璃反射下，形成了一道奇妙魔幻的画面，看上去空间特别大！ 

晚餐后， 安排浏览南桥的【廊式古桥】；南桥不仅有精致的门楼，桥梁更是雄伟壮观，结构考究。桥上还有各种彩绘，雕梁画栋，令人赏心

悦目。桥边河畔是条热闹的美食街，有各种小摊饭馆及化妆成卡通人物的艺人表演。 

续程四姑娘山， 晚餐后， 入住酒店休息 
 

第三天     四姑娘山风景区 / 丹巴（3.0 小时）                                                          (早/午 50/晚餐 60) 
四姑娘山風景區(海拔 3200 米)，景區分別由『雙橋溝』、『長坪溝』、『海子溝』三條溝所組成, 其中雙橋溝的風景，最為集中迷人。 

我们将游览【雙橋溝風景區+环保车】海拔 3500m，全長 34.8km，溝內主要景色以牧場、小河、棧道、森林為主，既有低山地帶常見的成

片樺木林、柏楊林、青楓林，也有高山地帶的雲杉、冷杉、紅杉還有成片的沙棘、灌木、落葉松等.這種立體分佈的植物與雄狀奇特的高山一

結合，就構成了雙橋溝八大景觀，乘坐環保車進入景區，沿途欣賞雙橋溝的美麗風光。 

随后，前往被譽為中國最美麗鄉村之一的－丹巴(海拔 1860 米)，是中國古碉樓最集中、數量最多的地方，有著「千碉古國」的美譽。【甲居

藏寨】藏寨從大金河谷層層向上攀緣，一直伸延到卡帕瑪群峰腳下，整個山寨依著起伏的山勢迤邐連綿，在相對高差近千米的山坡上，一幢

幢藏式樓房灑落在綠樹叢中。或星羅棋佈，將田園牧歌式的畫卷展示在人們眼前，以一種藝術品的形態存在。特别安排藏族家访， 品尝青稞

酒， 糍粑， 体验嘉绒藏服拍照） 
 

第四天     丹巴 / 八美墨石公园 （1.5 小时）/ 新都桥 /  康定 （2.0 小时）                (早/午 50/晚餐 60) 
早餐後，续程八美、车经雅拉雪山， 来到网红打卡地【墨石公园景区+电瓶车】墨石公园石林含钙盐， 受空气湿度的影响，干燥季节呈浅灰

色、浅蓝色，湿润季节呈苍黑色，又称之为变色石林。 

【塔公草原+塔公寺（外观）】位於海拔 3730 公尺的高原地帶，川藏公路穿境而過，塔公草原面積 712.37 平方公里，地勢起伏和緩，草原廣

袤，水草豐茂，牛羊成群。塔公草原春光明媚，綠草茵茵，種類繁多的迎春花、報春花等鮮花相繼開放。 

车观【新都橋风光】是一個鎮名，不是一個景區, 海拔約 3300 公尺，它並沒有突出的標誌性景觀，但沿線卻有 10 餘公里被稱為《攝影家走

廊》。地處在公路318 國道南、北線分叉路口，是一片如詩如畫的世外桃源。神奇的光線，無垠的草原，彎彎的小溪，金黃的柏楊，山巒連綿

起伏，藏寨散落其間，牛羊安詳地吃草…。川西的平原風光美麗地綻放。這就是新都橋，令人神往的光與影的世界、攝影家的天堂。 

来到康定地處四川盆地西緣山地和青藏高原的過渡地帶，多數山峰在 5000 公尺以上，海拔 7556 公尺的《天府第一峰-貢嘎山》在康定縣境

內。這裡是情歌的故鄉、茶馬互市的重鎮、鍋莊文化的發祥地；雄偉的雪山，晶瑩的湖泊，碧綠的原野；這裡風光迷人，歌聲醉天下。 
 

第五天     康定 / 木格措风景区 / 成都（2.5 小时）                                                   (早/午 50/晚餐 80) 
早餐后，前往有小九寨之称的【木格措风景区+观光车】。景区由杜鹃峡、赛马坪、七色海、药池沸泉、木格措和红海草原等六个景点组成，

海拔 2900-3800 米，也是贡嘎山风景名胜区的组成部分. 木格措湖是四川海拔 2000 米以上地区最大的高山湖泊，整个木格措风景区以高山湖

泊及温泉为主要特色，融原始森林、草原、雪山为一体，一派原始古朴而幽静的自然景色，使人们仿佛置身于“瑶池仙境”。 

返回成都， 晚餐后入住酒店。 
 

第六天     成都全日游 / 晚间送机                                                                              (早/午 50/晚餐 50) 
【宽窄巷子】位于四川省成都市青羊区长顺街附近，由宽巷子、窄巷子、井巷子平行排列组成，全为青黛砖瓦的仿古四合院落，这里也是成都

遗留下来的较成规模的清朝古街道，与大慈寺、文殊院一起并称为成都三大历史文化名城保护街区。来这里，喝茶、吃火锅，感受成都的闲生

活、慢生活和新生活。 

【春熙路步行街+太古里】是成都最古老的商业街道之一，热闹非凡，串起了正科甲巷、署袜中街等形成了城中最旺的商圈。·这里汇聚众多品牌

专卖店，老商场，各类品牌折扣都有，是人们购物的常去之处。这里聚集了成都的几大老字号美食店，可以一口气吃遍成都小吃。 

晚餐后， 送往成都天府国际機場, 准备办理登机离境手续，告别成都，飞返家园。 
 

第七天     成都 ~ 吉隆坡                                                                                                       (机上用餐) 
航班安全着陆吉隆坡雪邦国际机场，再会 ！ 

 

道地风味 : 成都小吃，四川火锅                                                                                         赠送 ：矿泉水1瓶/人/天                               
自愿额外付费项目 : 船游锦江夜景 (RMB198/人 )      

 

D1   KUL/TFU      OD672 2135/0220+1               
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包含 : 全程機场税+機上套餐+20kg 行李津貼+小费.  
- 最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的權力, 恕不預先通知。  

- 团队出发按最少 16 成人或以上成团 。团员受促购买旅游保险，更添保障。 *** 行程中图片只供参考*** 

https://baike.baidu.com/item/%E5%9B%9B%E5%B7%9D/212569
https://baike.baidu.com/item/%E6%88%90%E9%83%BD%E5%B8%82
https://baike.baidu.com/item/%E9%9D%92%E7%BE%8A%E5%8C%BA/8745264
https://baike.baidu.com/item/%E5%A4%A7%E6%85%88%E5%AF%BA/986013
https://baike.baidu.com/item/%E6%96%87%E6%AE%8A%E9%99%A2/1227390


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
MT. SIGUNIANG SCENIC AREA 
Clean blue sky, white snow, and strange peaks and trees, waterfalls, 
springs, meadows and streams blend into a fantastic landscape. 
 
BAMEI MOSHI PARK  
The world's unique mylonite forest，Due to its unique terrain and 
complex structure, Moshi Park is called the "Bermuda of Geology" by 
relevant experts and scholars.  
 
KANGDING MUGECUO SCENIC AREA 
The largest alpine lake, 3700m above sea level, consists of six scenic 
spots, There are many other alpine lakes and hot springs nearby, and 
the original forest, grassland and snow-capped mountain landscapes 
blend together. 
 
DANBA JIAJU TIBETAN VILLAGE + HOUSE WARMING 
Most beautiful Rural Village in China. Stone Tibetan house build on 
the hillside, create a unique landscape. 
 
XINDU-QIAO PHOTOGRAPHY PARADISE 
There is no outstanding landmark landscape, but more than 10 
kilometers along the route are called the Photographers Corridor. It is 
a highlight on the Sichuan-Tibet line. Xinduqiao is known as a 
photographer's paradise.   



 

DAY 01     KUALA LUMPUR ~ CHENGDU                                                                                            (MOB)    
Assemble at KLIA, depart for your pleasant flight to Chengdu. Please prepare own suits as this is an overnight onboard. 
 

DAY 02      CHENGDE / DUJIANG (1.0H) / SIGUNIANG COUNTY (3.0H)                              (B / L50 / D60) 
Since the flight arrived at Chengdu in the early morning, today's itinerary will be delayed. 
After lunch, coach heading to Dujiangyan and visit Yangtianwo Panda Square, which is a new landmark in 2021. The "extra-large" 
giant panda selfie art sculpture designed by the famous Dutch artist, Florentyn Hofmann, also made a stunning appearance in the 
spotlight, becoming the "new urban landmark" of Dujiangyan. 
Check in Zhongshuge known as the most beautiful bookstore in China, and has been rated as one of the top ten most beautiful 
bookstores in the world by international media. 
Thereafter, proceed to Siguniang Shan county, check in hotel after dinner. 
 

DAY 03    SIGUNIANGSHAN SCENIC AREA / DANBA (3.0H)                                                (B / L50 / D60) 
After breakfast, proceed to Shuangqiaogou scenic area + Buggy -  It is the most developed, the most beautiful and the most suitable 
scenic spot for mass tourism, altitude 3500m, 34.8km long. The scenic area is mainly composed of snow peaks, pastures, grasslands, 
forests, etc.  
Coach heading to Danba (altitude 1860m) – one of the most beautiful rural in China, is the place with the most concentrated and largest 
number of ancient watchtowers in China, and is known as the Ancient Country of Thousands of Watchtowers.  
Jiaju Tibetan Village+House Warming, climbs up from the Dajin River Valley to the foot of the Kapama peaks. The whole village is 
winding along the undulating mountains. On the hillside with a relative height difference of nearly a thousand meters, Tibetan-style 
buildings are scattered among the green trees.  
Arrange Tibetan Home visit : taste Barley wine, snack, Tibetan dressing experience. 
 

DAY 04    DANBA / BAMEI (1.5H) / XINDU QIAO  SCENERY / KANGDING (2.0H)              (B / L50 / D60) 
After breakfast, coach heading to Bamei, visit internet celebrity check in spot - Moshi Park Scenic Area + Buggy. The main body of 
the Moshi Park scenic area is mylonite, this rock is relatively soft and contains calcium, the crystal water it contains is affected by air 
humidity and presents different colors in different seasons. 
Tagong Grassland + Tagong Monastery (without entrance), located in a plateau area with an altitude of 3730 m. it covers an area of 
712.37 square kilometers. The terrain is gently undulating, the grassland is vast, the water and grass are lush, and there are herds of 
cattle and sheep. 
Passing through Xinduqiao Sceneries Area - is not a sightseeing place but is a small town, located at an altitude 3300m. There are 
more than 10 kilometers along the line known as { photographer’s corridor }, is a picturesque paradise. 
Kangding located in the transition zone between Sichuan Basin & Qinghai-Tibet Plateau and the Yunnan-Guizhou Plateau, most of the 
peaks are above 5000m, with an altitude 7556m { Tianfu highest peak-Mount Gongga } and is known as the King of Mountains. 
 

DAY 05    KANGDING  / MUGECUO SCENIC AREA / CHENGDU (2.5H)                              (B / L50 / D80) 
Proceed to Mugecuo Scenic Area + Buggy, consists of six scenic spots: Dujuan Gorge, Fangcaoping, Seven-Colored Sea, Yaochi 
Boiling Spring, Mugecuo (Wild Man Sea) and Red Sea Grassland. Mugecuo Lake is one of the largest alpine lakes on above altitude 
2000m in northwest Sichuan.  
In the evening, coach transfer back to Chengdu. Check in hotel after dinner. 
 

DAY 05      CHENGDU FULL DAY TOUR / NIGHT TRANSFER                                              (B / L50 / D50) 
After breakfast, tour of Kuanzhai Street, is composed of three old streets, Kuanxiang, Zhaixiang and Jingxiang, and the courtyard 
communities between them. It is a relatively large-scale ancient street from the Qing Dynasty left in Chengdu.  
Chunxi Road Pedestrian Street + Taikoo Li is one of the oldest commercial streets in Chengdu. It is very lively and connects 
Zhengkejia Lane, Shuwa Middle Street, etc. to form the most prosperous business district in the city. ·There are many brand stores and 
old shopping malls here. There are discounts on all kinds of brands. It is a frequent shopping place for people. Several old-fashioned 
food stores in Chengdu are gathered here, and you can eat all the snacks in Chengdu in one go. 
After dinner, transfer to Tianfu International Airport and bid farewell to Chengdu. 
 

DAY 07      CHENGDU – KUALA LUMPUR                                                                                           (MOB) 
Flight safety landing at Kuala Lumpur International Airport. 
 
Local Gourmet: Chengdu Snack, Sichuan Steambost                                                   Daily Mineral water /bottle                         
Suggest Optional (RMB198) : Jiuzhaigou Night Cruise of Jin River. 
 

D1   KUL/TFU      OD672   2135/0220+1               
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INCLUDE : AIRPORT TAXES+MOB+20KG LUGGAGE ALLOWANCE+TIPPING.  
The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.  
The  group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection. 
 *** Artwork/Picture designed just for reference only*** 


